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Protokół Nr LXIX/24 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

sala konferencyjna 115A 

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 26 lutego 2024 roku 

czas trwania od 15:00 do 17:08 

 

W obradach udział wzięli sołtysi /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Otwarcia LXIX sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na 

specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z  

wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy , Panią Dorotę Kopytek 

Skarbnika Gminy, naszego gościa  Menadżer Zakładu Usługi Medyczne  Panią Agnieszkę 

Wdowikowską,, Panią Agnieszkę Walendzik Prezesa PUK Komunalni,  Panią Elżbietę Moś 

Dyrektora GZS w Dobiegniewie,   Panią Agnieszkę Żendełek Dyrektora Przedszkola, Panią 

Barbarę Kusal Dyrektora Żłobka Miejskiego w Dobiegniewie, Panią Sabinę Józwiak 

Dyrektora Centrum Kultury w Dobiegniewie kierowników jednostek podległych, Pana 

Zdzisława Pajdowskiego Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 
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5 Zbigniew Kołodziej TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

12 Leszek Wieczór TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK • 26.02.2024 15:07 Obecny 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

i wnioskował o wprowadzenie do punktu 2 porządku obrad uchwały  7.6.utworzenia Gminnej 

Rady Seniorów w Dobiegniewie i nadania jej statutu oraz 7.7. zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2024-2033. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Wprowadzenie do porządku obrad projektu Uchwały w sprawie utworzenia 

Gminnej Rady Seniorów w Dobiegniewie i nadania jej statutu.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 15:10 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 15:11 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 15:11 
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3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 15:11 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 15:11 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 15:11 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 15:11 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 15:11 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 15:11 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 15:11 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 15:11 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 15:11 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 15:11 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 15:11 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 15:11 

15 Urszula Woszczyk Za 26.02.2024 15:11 

 

Głosowanie w sprawie: Wprowadzenie do porządku obrad projektu Uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2033. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 15:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 15:11 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 15:12 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 15:11 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 15:11 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 15:11 
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6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 15:11 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 15:11 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 15:11 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 15:11 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 15:11 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 15:11 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 15:11 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 15:11 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 15:11 

15 Urszula Woszczyk Za 26.02.2024 15:11 

 

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 15:12 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 15:12 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 15:12 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 15:12 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 15:12 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 15:12 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 15:12 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 15:12 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 15:12 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 15:12 
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10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 15:12 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 15:12 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 15:12 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 15:12 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 15:12 

15 Urszula Woszczyk Za 26.02.2024 15:12 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

Otwarcie i strwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami.  

4. Wnioski i zapytania.  

5. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu Przerciwdziałania 

Alkoholizmowi i Narkoimanii za 2023 rok.  

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2023 roku.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

 7.2. niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki.  

 7.3. przeprowadzenia wyboru Sołtysa Sołectwa Radęcin.  

 7.4. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 7.5. ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 100535F w miejscowości Dobiegniew.  

 7.6. utworzenia Gminnej Rady Seniorów w Dobiegniewie i nadania jej statutu. 

 7.7. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2033. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Marek Kowalczyk  poinformował, że nasz gość przedstawi 

sytuację jak jest w naszym Ośrodku Zdrowia w Dobiegniewie. Jest to zaproszenie 

wystosowane na wniosek radnych, sołtysów zaniepokojonych sytuacją dość trudną, ale nie 
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tylko u nas również na terenie całego województwa.  Pełne wystąpienie Pani Menadżer 

zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej  

https://radni.tv/transmisja/?id=3760 ( 0:10:30). 

 

Ad.3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami.  

✓ Dnia  31 stycznia odbyło się spotkanie z firma Prosfero to jest forma, która zamierza 

budować biogazownię na działce nr 9 okręg Słonów. Niestety mają pewne utrudnienia 

wynikające z podpisania umowy z Eneą na odbiór energii wyprodukowanej. 

Rozmawialiśmy na temat drogi dojazdowej i jeżeli wpłynie ode mnie podanie od tej firmy 

gdzie będą chcieli do swojej siedziby wybudować drogę to nie będzie żadna nawierzchnia 

asfaltowa, ani pod brukowa tylko utwardzona droga jako Burmistrz Dobiegniewa wyrażę 

zgodę, ale na dzień dzisiejszy prace pozostają w uśpieniu.  

✓ Dnia 01 lutego odbył się Zarząd SGO5  w Starym Kurowie i debatowaliśmy nad 

złożeniem wniosków na budowę Pszoków w Strzelcach Krajeńskich i w Starym Kurowie. 

✓ Dnia 02 lutego w Gorzowie Wlkp. spotkali się wspólnicy na zgromadzeniu dotyczącym 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej to jest SIM Nadwarciański i tam gdzie Gmina 

Dobiegniew ma swoje udziały rozmawialiśmy na temat budowy budynków mieszkalnych. 

Gmina jest już po konsultacjach społecznych mieszkańcy wybrali lokalizację naprzeciwko 

budynku wielofunkcyjnego. Niebawem będziemy upubliczniać ankietę w której to 

ankiecie będziemy sprawdzać zapotrzebowanie mieszkańców na mieszkania do których 

dochodzimy do własności.   

✓ Dnia 03 lutego odbył się Bal Rady Rodziców. Dziękuję Przewodniczącej Rady Rodziców 

za zaproszenie, ale wszystkim rodzicom, którzy przyczynili się do organizacji tego balu.  

✓ Dnia 06 lutego w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie odbyło się spotkanie Prezesów OSP 

Mierzęcina, Dobiegniewa, Chomętowa i Słowina. Wspólnie z Prezesami OSP 

rozmawialiśmy o potrzebach dla  jednostek dotyczących wyposażenia druhów. Robiliśmy 

to dlatego ponieważ znajdują się środki na dofinansowanie sprzętu i doposażenia remiz 

strażackich i takie wnioski jako jednostki z OSP będą składane.  

✓ Dnia 06 lutego odbyło się spotkanie z Panią Menadżer naszego Ośrodka Zdrowia w 

Dobiegniewie. Moja prośba jest taka ,że jako mieszkańcy Gminy Dobiegniew prosimy o 

lekarza, który będzie na stałe i mam na myśli lekarza rodzinnego i pediatrę. Tego samego 

dnia odbył się Zarząd Osiedla gdzie omawialiśmy cały terminarz wydarzeń kulturalnych, 

ale tez działalności Rady Osiedla na terenie Dobiegniewa. 

https://radni.tv/transmisja/?id=3760
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✓ Dnia   09 lutego została podpisana umowa na przebudowę ulicy Asnyka i Dąbrowskiego 

etap I plac budowy został już przekazany niebawem będzie harmonogram wykonywania 

tych dróg. 

✓ Dnia 10 lutego odbyła się Studniówka Maturzystów w Ługach przepiękne wydarzenie. 

Bardzo serdecznie dziękuję za zaproszenie, ale z przyczyn losowych czyli pożaru, który 

wybuchł w miejscowości Grąsy nie uczestniczyłam s Studniówce Maturzystów za co 

osobiście przepraszam.  

✓ Dnia 15 lutego odbyło się spotkanie z Panem dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Panem Markiem Halaszem rozmawialiśmy o dofinansowaniu i modernizacji 

dróg na obszarach miejscowościach  popegeerowskich . 

✓ Dnia 20 lutego odbyły się Komisje Stałe Rady Miejskiej rozmawialiśmy o wszystkich 

sprawach dotyczących gminy Dobiegniew.  

✓ Dnia 21 lutego odbyło się Kierownictwo Urzędu na którym omawialiśmy wszystkie 

inwestycje, które prowadzimy na terenie gminy Dobiegniew, ale też sprawy bieżące, ale 

także pozyskiwanie środków z Unii Europejskiej. 

✓ Dnia 22 lutego uczestniczyłam w otwarciu Fili naszego Banku Spółdzielczego. 

✓ Dnia 26 lutego odbywa się Sesja Rady Miejskiej, ale przez ten czas naszej pracy to przede 

wszystkim spotkania z mieszkańcami przyjmuje mieszkańców zawsze w poniedziałki od 

godziny 8.00 do godziny 17.00  mieszkańcy zgłaszają swoje problemy, które na bieżąca 

chcemy z pracownikami Urzędu rozwiązywać.  Pracujemy też w porozumieniu 

terytorialnym nad fiszkami, które dostosowujemy do wymogów programów z Unii 

Europejskiej. 

 

Ad.4. Wnioski i zapytania.  

Zdzisław Pajdowski- Przewodniczący Zarządu Osiedla zapytał dlaczego na Urszulance 

jest tablica Dobiegniew. 

Bernard Szyrwiński – radny zapytał Pana Pawła o ulicę Asnyka i Dąbrowskiego I etap czy 

jest przewidziany termin rozpoczęcia i zakończenia I etapu i czy jest przewidziany termin 

rozpoczęcia II etapu i  termin zakończenia  inwestycji. Następne pytanie dotyczy odnośnie 

ulicy Wileńskiej tam jest problem odnośnie oświetlenia czy jest planowane doświetlenie 

tej ulicy i ulicy Dąbrowskiego. 

Paweł Łysiak – radny zapytał o Radęcin firmę, która chciała zakładać fotowoltaikę czy 

dalej są zainteresowani czy sobie odpuścili.  
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Waldemar Grzankowski – sołtys zapytał o oznakowanie ścieżek rowerowych w gminie.  

Marzena Wierzbicka – radna zwróciła uwagę na starodrzew, który jest przy drodze Lipinka – 

Radęcin. Komunikować do Starostwa o przycięcie drzew. Zgłosiła dwie niefunkcjonujące lampy. 

Pytanie  do Pani Prezes sprawa wymaga  natychmiastowej interwencji przycięcie drzew na 

cmentarzu. Jeszcze jedna sprawa droga na jezioro po zimie wygląda droga tragicznie.  

Bernard Szyrwiński – radny zwrócił się do Pani Prezes w sprawie kanalizacji dlaczego na 

oczyszczalni jest tylko jeden sprzęt, który jest uszkodzony do przepychania?   

Ad. 5. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii za 2023 rok. Radni je mieli 

żadnych pytań.  

Ad.6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2023 roku. Radni nie 

mieli żadnych pytań.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

Dorota Kopytek – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej gminy na 2024 rok. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy w tej sprawie zostało 

zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest ma stronie internetowej:  

https://radni.tv/transmisja/?id=3760 ( 1:38:46) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 16:44 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

https://radni.tv/transmisja/?id=3760
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 16:44 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 16:44 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 16:44 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 16:44 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 16:44 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 16:44 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 16:44 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 16:44 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 16:44 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 16:44 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 16:44 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 16:44 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 16:44 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 16:44 

15 Urszula Woszczyk Nie głosował ------------ 

 

 

Ad.7.2. niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki.  
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 16:45 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 16:45 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 16:45 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 16:45 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 16:45 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 16:45 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 16:45 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 16:45 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 16:45 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 16:45 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 16:45 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 16:45 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 16:45 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 16:45 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 16:45 

15 Urszula Woszczyk Nie głosował ------------ 

 

 

Ad.7.3. przeprowadzenia wyboru Sołtysa Sołectwa Radęcin.  

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM – poinformował, że Pani Sołtys Sołectwa Radęcin złożyła 

rezygnację i 5 marca o godzinie 17:00  odbędą się wybory na nowego Sołtysa w Sołectwie Radęcin.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: przeprowadzenia wyboru Sołtysa Sołectwa Radęcin.  
Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 16:46 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 16:46 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 16:46 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 16:46 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 16:46 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 16:46 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 16:46 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 16:46 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 16:46 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 16:46 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 16:46 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 16:46 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 16:46 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 16:46 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 16:46 

15 Urszula Woszczyk Nie głosował ------------ 

 

 

Ad.7.4. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 16:46 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
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1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 16:47 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 16:47 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 16:47 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 16:47 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 16:47 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 16:47 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 16:46 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 16:47 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 16:47 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 16:47 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 16:48 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 16:47 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 16:48 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 16:47 

15 Urszula Woszczyk Nie głosował ------------ 

 

 

Ad.7.5. ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 100535F w miejscowości 

Dobiegniew.  
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 100535F w miejscowości Dobiegniew.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 16:48 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
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1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 16:49 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 16:49 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 16:49 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 16:49 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 16:49 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 16:49 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 16:48 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 16:49 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 16:49 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 16:49 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 16:49 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 16:49 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 16:49 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 16:49 

15 Urszula Woszczyk Nie głosował ------------ 

 

 

Ad.7.6. utworzenia Gminnej Rady Seniorów w Dobiegniewie i nadania jej 

statutu. 
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: utworzenia Gminnej Rady Seniorów w Dobiegniewie i nadania jej statutu. 

Bartosz Jabłoński – radny zwrócił uwagę, że w paragrafie 1 pojawia się dwa razy Rada.   

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 16:52 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 16:52 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 16:52 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 16:52 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 16:52 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 16:52 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 16:52 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 16:52 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 16:52 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 16:52 

10 Bernard Szyrwiński Wstrzymał się 26.02.2024 16:52 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 16:52 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 16:52 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 16:52 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 16:52 

15 Urszula Woszczyk Nie głosował ------------ 

 

 

Ad.7.7. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2033. 
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2033. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 26.02.2024 16:52 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
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1 Jerzy Biel Za 26.02.2024 16:52 

2 Joanna Grabia Za 26.02.2024 16:52 

3 Bartosz Jabłoński Za 26.02.2024 16:52 

4 Jolanta Kadler Za 26.02.2024 16:52 

5 Zbigniew Kołodziej Za 26.02.2024 16:52 

6 Marek Kowalczyk Za 26.02.2024 16:52 

7 Paweł Łysiak Za 26.02.2024 16:52 

8 Dariusz Majowicz Za 26.02.2024 16:53 

9 Andrzej Muszyński Za 26.02.2024 16:52 

10 Bernard Szyrwiński Za 26.02.2024 16:53 

11 Andrzej Świątkowski Za 26.02.2024 16:52 

12 Leszek Wieczór Za 26.02.2024 16:53 

13 Marzena Wierzbicka Za 26.02.2024 16:53 

14 Waldemar Wołyniec Za 26.02.2024 16:53 

15 Urszula Woszczyk Nie głosował ------------ 

 

 

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska odpowiadając na pytanie  Pana Zdzisława 

Pajdowskiego poinformowała, że oczywiście sprawdzimy i jeżeli jest brak tablicy to 

uzupełnimy.   

Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska odpowiadając na pytanie  radnej Pani Marzeny 

Wierzbickiej – droga na plaże w Radęcinie w ciągu każdego roku utwardzamy 20 km dróg 

gruntowych ze względu na warunki pogodowe po okresie zimowym już zaczęliśmy 

utwardzać te drogi, ale na ta drogę wykonujemy dokumentację, ale jeżeli chodzi o ubytki w 

drogach gruntowych wszystkich na terenie całej gminy będziemy to robić. Droga ze Słowina 

do Radęcina przycięcie drzew teraz będzie  nowy dywanik asfaltowy, ale część drzew było 

przyciętych w miejscowości Osiek tu też zgłosimy  do powiatu.  

Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska odpowiadając na pytanie  radnego Pana 

Bernarda Szyrwińskiego – poinformowała, że ulica Asnyka i Dąbrowskiego tytuł to jest 

przebudowa i rozbudowa ulicy Słowackiego, Asnyka etap I i rozbudowa ulicy Dąbrowskiego 

termin realizacji do 3 czerwca 2025 roku do 6 października 2024 roku musimy wykonać 

instalacje deszczową czyli wybudowanie zbiorników i połączenie z instalacją deszczową 
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Mickiewicza i Asnyka. Jeżeli chodzi o oświetlenie ulicy Dąbrowskiego jest zaprojektowane 

nowe w tej przebudowie, a oświetlenie ulicy Wileńskiej i nie uwzględniliśmy na oświetlenie 

ledowe ulicy Krasickiego bo w ramach konserwacji słupów oświetleniowych mamy do 

wykorzystania pełna pulę środków i to wykorzystamy czyli zmienimy oświetlenie na 

ekologiczne cała ulica Krasickiego plus uzupełnienie Wileńskiej.  

Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska odpowiadając na pytanie  radnego Pana Pawła 

Łysiaka – poinformowała, że był tam inwestor zainteresowany budową fotowoltaiki  na ponad 

300 h , ale niestety Drawieński Park Narodowy odwołał się od tej decyzji ta decyzja poszła do 

Ministerstwa, Ministerstwo klimatu i Środowiska podtrzymało stanowisko DPN i na razie ten 

temat jest zakończony.  

Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska odpowiadając na pytanie Sołtysa Waldemara 

Grzankowskiego – poinformowała, że oznakowanie ścieżek rowerowych jest to świetny 

projekt. W tamtym roku złożyliśmy o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego na 

oznakowanie i oczyszczenie szlaków rowerowych na terenie całej gminy, więc teraz 

będziemy składać jeszcze jeden wniosek jak pojawia się pieniądze, ale wiem , że 

oznakowanie szlaków kuleje.  

Agnieszka Walendziak Prezes PUK Komunalni – poinformowała, że jeżeli chodzi o podcięcie 

drzew na cmentarzu w Radęcinie mamy w tym roku zaplanowane podcinanie drzew. 

Odnośnie samochodu do czyszczenia kanalizacji stawaliśmy już kilkakrotnie do konkursu , 

jeżeli chodzi o zakup takiego auta na dzień dzisiejszy jest to koszt ponad dwa miliny złotych 

mniejszy samochód, który by nas zabezpieczył to na dzień dzisiejszy jest kwota dla nas nie 

osiągalna to jest milin złotych, ale staramy się pilnujemy   przeróżnych konkursów tam gdzie 

możemy to składamy wnioski. Ten samochód co mamy doszło do uszkodzenia pomy 

czekamy musieliśmy go oddać do serwisu tam gdzie był zakupiony. Czekamy na wycenę 

złożyliśmy zapytanie o wymianę tej głównej części całkowicie na nową bo może dojdzie do 

takiej sytuacji, że ta naprawa nie będzie się opłacała. Są to urządzenie, które często pracują w 

ruchu ciągłym i koszt renowacji pompy czasami jest osiemdziesiąt procent zakupu nowej.   

 

Ad.9. Komunikaty. 

Zdzisław Pajdowski- Przewodniczący Zarządu Osiedla  zaprosił 16 marca na sprzątanie 

świata  o godzinie 10:00.  

Przewodniczący RM – Marek Kowalczyk – przypomniał radnym o złożeniu oświadczeń 

majątkowych na dzień 29 lutego 2024 roku na zakończenie kadencji.  
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Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska – zaprosiła na 27 marca w Urzędzie Miejskim 

organizowane jest spotkanie robocze dotyczące Dobiegniew CUP 2024 . 

Grażyna Gradowska - Sekretarz Gminy – poinformowała o zbliżających się wyborach 

samorządowych, które odbędą się 7 kwietnia kalendarz wyborczy funkcjonuje terminy w 

kalendarzu wyborczym już upływają już znamy okręgi. Komisarz wyborczy powołał Miejską 

Komisję Wyborczą, która pracuje w Urzędzie 26 lutego Komisja zebrała się po raz pierwszy   

jest to Komisja 9 osobowa reprezentowana przez różne Komitety Wyborcze. Komisja się 

ukonstytuowała pracuje pod przewodnictwem Sekretarza Gminy. Praca Komisji będzie się 

odbywała na sali sesyjnej. Jest ogłoszony harmonogram pracy Komisji. Kandydaci do Rady 

Miejskiej zgłaszani są do 4 marca do godziny 16:00. Kolejny termin to jest 14 marzec wtedy 

upływa termin zgłaszania kandydatów na Burmistrza. To są terminy najważniejsze. Komisja 

pracuje w pełnym składzie niebawem będą powołane Komisje Obwodowe tak żeby 

przygotować się jak najlepiej do 7 kwietnia.  

 

Ad.10. Zamknięcie obrad sesji.  

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXIX Sesję Rady Miejskiej 

w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka  

                                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 


